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Forslag til afdelingsmødet i Sortemosen om at der afsættes flere penge til legepladsudstyr.  

Baggrund for forslaget: Vores to legepladser er populære, og derfor bliver rutsjebane, gynger og de andre 

legeredskaber også slidt. Lige nu mangler den populære rutsjebane med klatretårn på den store legeplads.  

Vi foreslår derfor, at beløbet til vedligeholdelse/nyanskaffelse af legepladsudstyr sættes op. 

I 2019 afsættes 50.000 ekstra, så vi kan få komme i gang med at få renoveret/fornyet rutsjebanen med 

klatretårn på den store legeplads.  

I årene 2020 til og med 2025 afsættes 30.000 ekstra om året, så vi dels kan få skiftet det udstyr, som er 

meget slidt, dels får råd til at købe nogle nye legepladsredskaber, fx mangler den store legeplads en vippe 

og vippedyr til de mindste.   

Legepladsudvalget kan komme med forslag til nyt legeredskaber, som bestyrelsen så skal godkende.    
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Mette Rønberg og Ole Carlo Petersen, Sortemosevej 143. 


